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رییس فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی:

 از صداوسیما قطع امید کرده ایم
 رییس فدراسیون انجمن های ورزش های 
رزمی در سخنان خود از سیاست صداوسیما 
در پخ�ش برنامه های ورزش�ی انتقاد کرده و 
گفت: صداوس�یما فقط ورزش هایی را پخش 
می کند که با توپ است و این با سیاست های 
کلان کشور درباره ورزش همگانی همخوانی 

ندارد.
 یوس��ف بهتری رییس فدراس��یون انجمن های 

ورزش های رزمی درباره فعالیت های این انجمن گفت: این فدراسیون یکی از فدراسیون های پرتحرک و 
فعال در کشور بوده است و تنها فدراسیون مولد کشور است چنانچه توانست در سال 83 و 84 فدراسیون 
کونگ فو و ووشو را از مجموعه خود جدا و به عنوان فدراسیون های جدید به جامعه ورزشی ارائه دهد 
امروز هم دو فدراسیون جدید جوجیتسو و پنجاکسیلات از مجموعه ما جدا و به عنوان فدراسیون جدید 
فعال می شوند. در واقع فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی جایی است که رشته های رزمی در آن 
قدرت می گیرند و به جایی می رسند که خود فدراسیون داشته باشند.  او درباره رشته ام ام ای گفت: 
ام ام ای )M.M.A.( یکی از رشته هایی که بسیار مهیج و پر طرفدار در جهان است و به دلیل همین 
محبوبیت مسابقات آن به صورت بدون مجوز و زیرزمینی انجام می شد که طبعا نظارتی بر آن صورت 
نمی گرفت. ما توانستیم از وزارت ورزش و جوانان مجوز برگزاری مسابقات این رشته به صورت رسمی 
را گرفتیم و امسال اولین مسابقات قهرمانی کشور را در 5 روز برگزار کردیم.  بهتری افزود: مسابقات در 
چهار روز مسابقات در رده های مختلف وزنی برگزار شد و فینال هم در روز پنجم یعنی 18 مهرماه در 
سالن شهید افراسیابی ورزشگاه شهید شیرودی برگزار شد. این مسابقات در بالاترین سطح فنی بود و 
بالاتر از استانداردهای آسیایی برگزار شد و یکی از نکات قابل تامل این است که 205 هزار نفر به صورت 
آنلاین این مس��ابقات را تماش��ا کردند و 135 هزار نفر هم در سامانه پیش بینی ها شرکت کردند.  او 
گفت: یکی دیگر از اتفاقات تشکیل انجمن هنرهای رزمی ترکیبی آسیا بود که زیر نظر شورای المپیک 
آسیا )O.C.A.( برگزار شد و ما هم به جلسه ای که در این باره در سنگاپور تشکیل شده بود رفتیم و 
اینجانب به عنوان نماینده ایران به سمت نایب رییس این انجمن انتخاب شدم و همچنین سمت رییس 
فدراسیون آسیای میانه نیز به ما محول شد. در جلسه بعدی که در دبی امارات برگزار خواهد شد مسائل 
مربوط به مسائل فنی و داوری و شکل مسابقات خواهد بود و ما پیشنهادهای خود را در این جلسه ارائه 
خواهیم کرد.  وی با بیان این که »پیروزی در مسابقات ام ام ای« منوط به داشتن تشکیلات منسجم در 
داخل و حمایت های لازم است و ادامه داد: در مسابقاتی که با افتخار و با بهترین کیفیت برگزار کردیم 
علاوه بر مسئولان و دست اندرکاران و همکاران من، اسپانسرها نقش مهمی داشتند که باید همینجا 
باید از آنها تشکر کنم. ما دو اسپانسر داشتیم یکی )SPT1( و دیگری دنیلی و هکتاتون که همراهی و 
یاری خوبی در برگزاری مسابقات داشتند.  او درباره بازی های آینده ام ام ای گفت: برنامه ما در هیات 
فدراس��یون این است که در مسابقات آسیایی 2023 چین شرکت کنیم و امیدواریم که قهرمانی این 
مسابقات را به دست آوریم. ما به هیچ مسابقه ای اعزام نشدیم مگر این که مقامی کمتر از سومی به دست 
نیاوردیم و این نشان از قدرت و سطح بالای ورزشکاران ما دارد.  بهتری به استعداد ایرانیان در ورزش 
های رزمی اشاره کرد و گفت: جامعه جوان در ورزش های انفرادی سرآمد بوده است و در ام ام ای تقریبا 
می شود گفت بورس ورزش های رزمی است استعدادهای زیادی هست که شناسایی نشده است و با 
شناسایی این استعداد ها مقام های خوبی خواهیم داشت.  رییس فدراسیون انجمن های ورزش های 
رزمی درباره تعامل این فدراسیون با صداوسیما گفت: ما مدت هاست از صداوسیما قطع امید کرده ایم 
چون در تعامل به هیچ نتیجه ای نرسیده ایم و به همین دلیل به سراغ پلت فرم هایی مثل اس پی تی 
رفته ایم و حالا می بینیم که این پلت فرم ها بهتر از صداوسیما برای ما عمل کرده اند. صداوسیما ورزش 
را را فقط فوتبال و ورزش های توپی می بیند و فکر میکنیم این سازمان باید رسالتی برای ارتقای ورزش 
و تندرستی در جامعه ببیند و بر اساس آن رفتاری درست در حوزه ورزش داشته باشد. اما هم اکنون 
چنین رسالت و رفتاری در صداوسیما دیده نمی شود.  او افزود: البته به جز صدا وسیما نهادهای دیگری 
مثل وزارت خانه های آموزش و پرورش، کار و آموزش عالی و سازمان شهرداری به خصوص شهرداری 
تهران با تعاملی بسیار خوب دارند و ما در مجامع خود نمایندگان این نهادها را داشته ایم و تعاملمان 

خیلی خوب بود هاست اما با صداوسیما هیچ تعاملی نداشته ایم

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 

اختصاص تسهیلات کم بهره به بخش کشاورزی استان کردستان 
عصر آزادی / سرپرس�تی سنندج –  نس�رین میرکی : عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
شورای اسلامی خواستار تخصیص تسهیلات کم بهره ویژه بخش تولید کشاورزی، باغداری، 

شیلات و صنایع تبدیلی شد.
علیرضا زندیان به جزئیاتی از دیدار خود با وزیر جهاد کشاورزی پیرامون پیگیری رفع مشکلات بخش 
کشاورزی کشور و کردستان پرداخت و اظهار داشت: در این نشست خواستار تخصیص تسهیلات کم بهره 
ویژه بخش تولید کشاورزی، باغداری، شیلات و صنایع تبدیلی و تسهیلات خرید مکانیزاسیون کشاورزی 
از وزیر ش��دیم که پس از بررس��ی نتایج آن اعلام خواهد ش��د. وی خواستار افزایش سهمیه تراکتور و 
کمباین با توجه به تعداد بالای درخواست این ادوات در شهرستان بیجار شدو افزود :هم اکنون دو هزار و 
420نفر درخواست تراکتور و 308 نفر درخواست کمباین داشته که باید در صورت شرایط، مشکلشان 
برطرف شود. عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با درخواست تخصیص آب جهت آبزی 
پروری، گلخانه، گیاهان دارویی، توس��عه باغداری و تبدیل اراضی دیم به آبی با مس��اعدت وزارت نیرو 
گفت: تخصیص اعتبارات تملکی جهت احداث اس��ت، پوشش انهار، لوله گذاری، لایروبی قنوات و برق 
دار کردن چاه های کشاورزی از دیگر درخواست هایم از وزیر بود.   وی با اشاره به عدم تناسب پرداخت 
مبلغ خسارت به خسارت دیدگان بخش کشاورزی با میزان خسارت وارد شده تصریح کرد: باید اعتبارات 
جاری جهادکش��اورزی افزایش یابد. لازمه ورود به بازار جهانی محصولات کشاورزی به روز بودن است.

ارز حاصل از صادرات کشاورزی در بورس عرضه می شود.رئیس مجمع نمایندگان کردستان در مجلس 
شورای اس��لامی حمایت از واحدهای تولیدی برای حضور در نمایشگاه های خارج از کشور را ضروری 
دانست و عنوان کرد: کمک به واحدهای مستقر در شهرک صنعتی از محل کمک های فنی و اعتباری را 

از معاون وزیر صمت پیگیری کرده و امیدواریم تحقق یابد.

 تاکید شهردار چهارباغ
 بر ارتقای سطح خدمات عمرانی در شهر

عصر آزادی / سرپرستی البرز: جلسه کمیته 
عمرانی شهرداری چهارباغ  به ریاست مهندس 
موسوی شهردار و با حضور معاون اداری مالی، 
معاون خدم�ات ش�هری، ریی�س اداره امور 
عمرانی، سرپرست اداره طرح و توسعه فضای 
سبز و سرپرست امور قراردادهای شهرداری 

در دفتر شهردار چهارباغ برگزار شد. 
ش��هردار چهارباغ در ابتدای جلس��ه با تاکید بر 

ضرورت آبادانی در شهر چهارباغ و نواحی ملک آباد، مهدی آباد و شهرک ابریشم خواستار ارتقای سطح 
خدمات شهری و عمرانی شد. 

در ادامه، مس��وولین حاضر در جلسه گزارشی از وضعیت قراردادهای عمرانی، تامین بودجه و هزینه 
طرح ها و روند اجرای خدمات شهری و عمرانی در سطح شهر چهارباغ ارایه کردند.

نشست هم اندیشی فعالان فرهنگی هشتگرد
عصر آزادی / سرپرس�تی البرز: این جلس�ه هم افزایی در خصوص ۱۷ آذر روز فرهنگی 

هشتگرد در سالن جلسات مجتمع فرهنگی هنری ۹ دی برگزار شد .
مهندس کاشف رئیس کمیسیون فرهنگی شورا با اشاره به تمهیدات در نظر گرفته شده برای اجرای 
برنامه های گرامیداشت سومین سالروز فرهنگی هشتگرد از کلیه هنرمندان ، اصحاب رسانه ، نخبگان 
، اس��اتید ، دانش��جویان ، فرهیختگان ، صاحب نظران و اصحاب رس��انه دعوت نمود تا با مشارکت در 
برنامه های پیش بینی شده ضمن هم افزایی یاریگر مدیریت شهری در این رسالت خطیر باشند . وی 
گفت : روز فرهنگی هشتگرد مختص به شهرداری و شورا نبوده و کلیه دستگاه ها ذیل شورای فرهنگ 
عمومی و تمامی اقشار جامعه در آن شریک می باشد و انتظار می رود با تبیین و تثبیت این روز در سال 
های آتی شاهد حضور پررنگ شهروندان در این مناسبت باشیم . حجت الاسلام و المسلمین حاج آقا 
مختاری امام جمعه شهرستان ساوجبلاغ با تقدیر از برنامه ریزی صورت گرفته بر تعامل بیشتر با سایر 
دستگاه های فرهنگی و استفاده از پتانسیل مجموعه فرهنگی ینگی امام شامل کاروانسرا ، امامزادگان و 
گلزار شهدا برای بزرگداشت این ایام سخن گفت . در این جلسه که جمعی از مسئولین ادارات شهرستان 
نیز حضور داشتند نظرات اعضا در خصوص بزرگداشت ایام جمع بندی گردید . طبق برنامه ریزی صورت 
گرفته برنامه های هفته فرهنگی هشتگرد از روز شنبه 12 آذر پس از افتتاح نمایشگاه صنایع دستی و 
گردشگری ، نمایشگاه هنری ، نمایشگاه عفاف حجاب و سایر نمایشگاه ها در مجتمع فرهنگی هنری ۹ 
دی آغاز و برنامه های مشروحی در حوزه های مختلف تا پایان هفته آینده با پشتیبانی مدیریت شهری و 

مشارکت دستگاه های دیگر فرهنگی اجرا خواهد شد .
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نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی و امام 
جمعه تبریز با تاکید بر لزوم رسیدگی بیشتر به 
وضع معیشت مردم، گفت: نتیجه موفقیت های 
کلان اقتصادی دولت باید بر س�ر س�فره مردم 

رسیده و نمود عینی داشته باشد.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام محمدعلی آل هاشم 
در خطبه ه��ای نماز جمعه ای��ن هفته تبریز، با تاکید 
ب��ر اینکه جامع��ه نباید به دلیل بروز اغتشاش��ات در 
این قضیه متوقف ش��ود، هدف اصلی دشمنان از بروز 
آشوب و اغتش��اش را ایجاد ناامیدی دانست و افزود: 
در هر ح��ال جامعه باید روند عادی خود را طی کند 
و ب��ه فضل الهی و تلاش نیروه��ای انتظامی، امنیتی 
و بس��یجی و در کنار آنه��ا همراهی مردم این بحران 
فروکش کرده اس��ت. وی اظهار داش��ت: اکنون نوبت 
دولت و دیگر قوا و نهادهای خدماتی اس��ت که برای 
خدم��ت به مردم س��نگ تمام بگذارن��د و برای رفع 
مشکلات و ترمیم التهابات روحی جامعه تلاش کنند 
تا مسیر ش��ادمان کردن و به دس��ت آوردن رضایت 
جامعه س��ریع تر اتفاق افتد، چون ملت ایران همیشه 

نشان داده  که سپاسگزار و سریع الرضاست.
آل هاشم هر اقدام در برابر طرح ناامیدسازی مردم 
را جهاد دانست و ادامه داد: مسئولان باید خدمت به 
مردم را اصل و س��ایر موضوع��ات را فرع بدانند و هر 
تصمیمی در کش��ور باید به رضایت مردم باشد و این 
جز با کنار گذاشتن دعواهای جناحی و گروهی میسر 

نخواه��د بود. وی تکلیف مدیران و مس��ئولان ادارات 
و س��ازمان های دولتی را خدمت ب��ی وقفه به مردم 
دانس��ت و با بیان اینکه دولت باید نتیجه و خروجی 
موفقیت ه��ای خود در طرح کلان را به س��فره مردم 
برساند، یادآور ش��د: مردم ایران و آذربایجان همواره 
عشق و تعهد خود به اسلام و نظام را نشان داده اند و 
به پاس این همه تحمل سختی، باید از سطح رفاهی 

مناس��بی برخوردار شوند. آل هاشم با اشاره به اینکه 
ناامن س��ازی نظام س��لطه در ایران شکس��ت خورده 
است،گفت: دشمن با رفتار نمایشی و نشات گرفته از 
عصبانیت شاید به دنبال زخم زدن مجدد باشد که از 
این رو دستگاه های امنیتی باید مثل همیشه هوشیار 
باشند. وی اضافه کرد: از مردم غیرتمند و بصیر تبریز 
و آذربایج��ان تش��کر می کنم ک��ه در جریانات اخیر 

بصیرت ومیهن دوس��تی خود را نشان دادند، چراکه 
دش��من برای تحریک مردم از هیچ ترفندی فروگذار 
نکرد اما مردم هوش��یارانه اقدام کردند. آل هاش��م با 
تاکی��د بر اینکه در حال حاضر دش��من فش��ار اصلی 
خود را روی اصناف و کسبه قرار داده است، گفت: من 
مطمئن هستم این توطئه ها حرکتی جز آب در هاون 
کوبیدن نیست و اصناف ما آنها را در این کارزار نیز ناامید 
خواهند کرد. وی حرکت برای تحقق جهاد تبیین، گفت 
وگوهای چهره به چهره، تولید محتوا در فضای مجازی 
و بازنش��ر آن برای تبیین و تش��ریح دستاوردهای نظام 
اسلامی را از مهمترین راهکارهای مقابله با توطئه های 
فرهنگی دش��منان علیه ملت ایران و به خصوص نسل 

جدید و جوان برشمرد.
خطیب جمعه تبریز به سفر اخیر نخست وزیر عراق به 
تهران اشار و با ابراز خرسندی از اینکه پس از یک سال، 
بن بست سیاسی در این کشور خاتمه یافته است، گفت: 
نخست وزیر جدید عراق در قالب برنامه بلندمدت همه 
جانبه به دنبال ایجاد ثبات در حوزه های مختلف در این 
کشور است که یکی از مولفه های آن گسترش روابط با 
کشورهای منطقه به خصوص کشورهای محور مقاومت 
می باشد. آل هاشم همچنین با قدردانی از بازیکنان تیم 
ملی فوتبال ایران دررقابت های جام جهانی قطر، یادآور 
شد: این بازیکنان توانس��تند با وجود خواست دشمن، 
کانون همدلی، وحدت و شور هیجانی در جامعه باشند و 

نماینده شایسته ای برای ملت ایران بودند.

عصر آزادی / سرپرستی کرمانشاه : ناصر حسینی 
یکی از دغدغه های شرکت گاز استان کرمانشاه را 
وصول مطالبات عنوان کرد و اظهار داشت: در حال 
حاضر  بدهی مشترکین استان کرمانشاه به شرکت 

گاز  ۴۱۵ میلیارد تومان است.
سرپرس��ت شرکت گاز استان کرمانش��اه افزود: از این 
میزان بدهی 28۶ میلیارد تومان مربوط به مش��ترکین 
بخش صنعتی، 81 میلیارد تومان مربوط به مشترکین 
خانگ��ی، ۶ میلیارد تومان بخش تج��اری و 41 میلیارد 
تومان نیز مش��ترکین بخش دولتی اس��ت. وی با اشاره 
به اینکه وصول مطالبات این شرکت از مشترکین صرف 
پروژه های عمرانی و گاز  رس��انی به روستاهای فاقد گاز 
طبیعی می شود نیز گفت: شرکت گاز استان تا حد امکان 
نهایت همکاری را با بخش صنایع داشته ولی در صورت 
عدم پرداخت ای��ن بدهی ها مجبور به قطع جریان  گاز 
مشترکین این بخش خواهیم بود. حسینی خاطرنشان 
کرد: در  س��ال جاری این ش��رکت جهت دریافت مبالغ 
گاز بها از مشترکین صنعتی  در بخش صنایع که بدهی 
خود را پرداخت نکرده اند حتما از طریق  مراجع قضایی 
و سازمان ثبت اس��ناد نسبت به دریافت مطالبات اقدام 
خواهد نمود. سرپرس��ت ش��رکت گاز استان در قسمت 
دیگری از س��خنان میانگین مصرف روزانه گاز در بخش 
خانگی اس��تان را 1۶ میلیون مت��ر مکعب عنوان کرد و 
گفت: با صرفه جوی��ی 10 درصدی مصارف خانگی، گاز 

مورد نیاز صنایع استان نیز در زمستان تامین خواهد شد 
و از س��وخت دوم که باعث آلودگی های زیست محیطی 

می شود جلوگیری بعمل خواهد آمد.
این مقام مسئول اضافه کرد: در حال حاضر برای تامین 
گاز م��ورد نیاز مصارف خانگی کمبودی وجود ندارد و با 
مصرف بهینه  و رعایت الگوی مصرف، گاز مورد نیاز بخش 
صنایع استان هم تامین خواهد شد، هرچند که بر اساس 
ق��رارداد منعقده این ش��رکت ملزم به تامین  گاز بخش 
صنایع تنها در هش��ت ماه از سال میباشد. وی در پایان 
از هم اس��تانی  های عزیز درخواست کرد برای مدیریت 
مصرف بهینه گاز، وس��ایل گرمایش��ی را بر روی دمای 
مناسب قرار دهند و با بستن درب و پنجره ها و دریچه های 
کولر در مصرف گاز صرفه جویی نمایند، همچنین قبل از 
راه اندازی وسایل گرمایشی با رعایت توصیه های ایمنی و 

نصب دودکش مانع بروز حوادث ناگوار شوند.

عصر آزادی / سرپرس�تی کرمانشاه: مدیرکل 
تعاون روستایی اس�تان کرمانشاه با تاکید 
به جلوگیری از افزایش قیمت گوش�ت در 
ب�ازار، گفت: صادرات دام در کرمانش�اه تا 

تنظیم بازار فعلا منتفی است.
ایرج صفایی با اش��اره به می��زان صادرات دام 
طی س��ال جاری، اظه��ار کرد: از ابتدای س��ال 
جاری تاکنون در اس��تان کرمانش��اه حدود ۶۶ 
هزار رأس دام صادر شده که از این تعداد حدود 
یک هزار رأس توس��ط تعاون روس��تایی استان 
کرمانش��اه به کویت صادر شده است. وی افزود: 
بر اس��اس تصمیمات گرفته شده مقرر شده بود 
که صادرات دام به طور گس��ترده تری در استان 
کرمانش��اه ص��ورت بگیرد که بر همین اس��اس 

تعاون روستایی استان کرمانشاه این آمادگی را 
از سوی خود اعلام کرد.

مدیرکل تعاون روستایی اس��تان کرمانشاه با 
اش��اره به منتفی ش��دن میزان صادرات دام از 
اس��تان کرمانش��اه، تصریح کرد: با وجود ابلاغ 
و تأیی��د مجوز صادرات دام از س��وی وزارتخانه 
مربوطه اما با بررس��ی جوانب این صادرات طی 
نشس��تی در روز گذشته از سوی سازمان جهاد 
کش��اورزی استان کرمانش��اه فعلًا صادرات دام 

انجام نخواهد شد.
صفای��ی ادامه داد: ب��ه منظ��ور جلوگیری از 
افزایش قیمت گوش��ت در اس��تان کرمانش��اه 
تا زمان تنظیم و ثبات قیمت گوش��ت مس��ئله 
ص��ادرات دام به خارج از کش��ور منتفی ش��ده 

است.
صفای��ی با تاکید ب��ر کنترل و ع��دم افزایش 
قیم��ت گوش��ت، خاطرنش��ان ک��رد: اگرچ��ه 
مجوزه��ای لازم برای ص��ادرات انج��ام گرفته 
ام��ا ب��ا توجه ب��ه اختی��ارات کارگروه اس��تانی 
ممنوعی��ت صادرات دام در اس��تان کرمانش��اه 
ت��ا زمان تنظی��م و ثبات قیمت گوش��ت ادامه 
 خواهد داش��ت و با محدودی��ت رو به رو خواهد 

بود.

سرپرست شرکت گاز استان:

بدهی ۴۱۵ میلیارد تومانی مشترکین به شرکت گاز کرمانشاه
مدیرکل تعاون روستایی کرمانشاه:

صادرات دام در کرمانشاه  تا تنظیم بازار فعلا منتفی است

ش�هردار اصفهان گفت: امروز مسیر برای ورود بخش خصوصی 
در عرصه توس�عه شهری باز اس�ت و جلوی پای سرمایه گذاران و 

فعالان اقتصادی فرش قرمز پهن می کنیم.
علی قاس��م زاده در نشس��ت هم اندیش��ی جمعی از نخبگان و فعالان 
اقتصادی ش��هر اصفهان که با ش��عار »دیپلماس��ی اقتصادی، حکمروایی 
مش��ارکتی و همگرایی شهری« در سالن نمایش��گاه بین المللی اصفهان 
برگزار شد، اظهار کرد: سرمایه گذاران بخش خصوصی سرمایه های شهر 

اصفهان هستند و انتظار داریم که به مدیریت شهری ایده بدهند.
او با تأکید بر اینکه مدیریت شهری اصفهان تسهیل گر تحقق ایده های 
س��رمایه گذاران خواهد بود، افزود: امروز مسیر برای ورود بخش خصوصی 
در عرصه توس��عه شهری باز اس��ت و جلوی پای سرمایه گذاران و فعالان 
اقتص��ادی ف��رش قرمز پهن می کنیم. ش��هردار اصفه��ان تصریح کرد: از 
س��رمایه گذاران بخش خصوصی و فعالان اقتص��ادی می خواهیم که در 
طراحی نقشه راه »اصفهان فردا« ایده بدهند و مشارکت کنند. اکنون نیز 

که باب گفت وگو باز است منتظر حضور سرمایه گذاران هستیم.
مدیریت شهری رقیب بخش خصوصی نیست

در ادامه این نشست، جمعی از اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان نیز 
به بیان س��خنانی پیرامون ضرورت مشارکت بخش خصوصی با مدیریت 
ش��هری و نقش و جایگاه شهرداری در فراهم کردن زمینه مناسب به این 
منظور پرداختند.  محمد نورصالحی رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان 
پیشنهاد داد که چند کارگروه با حضور سرمایه گذاران تحت عنوان توسعه 
گردش��گری، رفع موانع تولید، رفع بافت فرس��وده شهر و توسعه خدمات 

تشکیل شود و پیشنهادات آنها مورد تحلیل و بررسی قرار گیرد. 
عباس حاج رس��ولی ها رئیس کمیسیون گردشگری و اقتصادی شورای 
اسلامی شهر اصفهان نیز با بیان اینکه هنر این دوره مدیریت شهری این 
اس��ت که روال غلط گذشته مبنی بر دلال بازی و توافقات را جمع کرد، 
گفت: هیچگاه برای تأمین نیازهای شهری به دنبال درآمد برای شهرداری 
نبوده ایم، اما برای تکمیل ابر پروژه هایی همچون رینگ چهارم حفاظتی، 
حمل ونقل ریلی و قطار شهری هزینه های هنگفت چند ده هزار میلیاردی 

نیاز است و باید به شهرداری کمک کرد.
رئیس کمیس��یون عمران، معماری و شهرس��ازی شورای اسلامی شهر 
اصفهان هم اظهارکرد: امروز فرصت مغتنمی برای ورود س��رمایه گذاران 

بخش خصوصی اس��ت. رسول میرباقری با بیان اینکه یک قرارگاه مسکن 
در مناطق پانزده گانه ش��هری تعریف ش��ده و بازآفرینی مس��کن نیز در 
حال وقوع اس��ت، افزود: این یکی از عرصه ه��ای بزرگ برای ورود بخش 
خصوصی اس��ت. سخنگوی شورای اس��لامی شهر اصفهان اظهار کرد: در 
ارتباط س��رمایه گذاران با مدیریت شهری دو تله شناختی وجود دارد که 
باید نس��بت به آن آگاه بود، نخس��تین تله، قضاوت بر مبنای گذش��ته و 
تله دوم اثر س��رریز اتفاقات گذشته اس��ت، لذا باید رفتارها و نگرش های 
گذش��تگان را فراموش کنیم. علی صالحی اف��زود: در این دوره مدیریت 
ش��هری در عرصه اقتصادی به دنبال سود نیستیم، منطق ما منفعت عام 
یا فراهم آوردن منافع مردم اس��ت، همین امر باعث می شود در حوزه های 
مشارکتی، سیاست گذاری تعریف کنیم که طبق آن خود را نه تنها رقیب 
بخش خصوصی که حتی ش��ریک بخش خصوصی ه��م نمی دانیم، بلکه 

خود را تسهیل گر می دانیم.
او تأکی��د کرد: 1,۶00 میلیارد تومان پروژه آماده و س��ودآور در بودجه 
س��ال جاری شهرداری وجود دارد، در این راس��تا آماده ارائه اطلاعات به 

صورت شفاف به هر سرمایه گذار در این بخش هستیم.

شهردار اصفهان: مسیر ورود بخش خصوصی به عرصه توسعه شهری باز است

عصر آزادی / سرپرستی گیلان: مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
استان گیلان گفت: با توجه به مجوزهای صادره و میزان پیشرفت 
مطلوب طرح، به زودی کارخانه تولید سرم تزریقی و چسب طبی 

در شهر صنعتی رشت راه اندازی می شود.
 تیم��ور پورحی��دری ب��ا همراهی معاون��ت هماهنگی ام��ور اقتصادی 
استانداری گیلان در حاشیه بازدید از چهار واحد صنعتی اظهار داشت: با 
راه اندازی خطوط تولید س��رم سازی در گیلان 30 درصد نیاز کل کشور 

به سرم تامین خواهد شد.
 مدیرکل صمت استان میزان سرمایه گذاری انجام شده در طرح مذکور 

را 250 میلی��ارد تومان اعلام کرد و ادامه داد: طرح صنعتی تولید س��رم 
و چس��ب پزش��کی بیش از ۷0 درصد پیش��رفت فیزیکی دارد و با ارائه 
تس��هیلات جدید به این ط��رح تا چند ماه آینده به ط��ور کامل به بهره 
برداری خواهد رسید.  وی سرمایه گذاری انجام شده را بر اساس نیاز مبرم 
جامعه توصیف کرد و گفت: استراتژی و راهبرد ایجاد طرح های صنعتی 
گیلان متناس��ب با نیاز کشور و ظرفیت های بالقوه صادراتی ترسیم شده 
اس��ت و برای ایجاد این کارخانه مطالعات امکان س��نجی فنی به ش��کل 

حرفه ای انجام گرفته است.
دکت��ر پورحیدری حمایت از ایجاد طرح های صنعتی و علمی در قالب 

ارائ��ه تس��هیلات و برخی از معافی��ت های گمرک��ی را در قالب کارگروه 
تس��هیل و رفع موانع اثربخش توصیف کرد و تش��ریح کرد: به این واحد 
صنعتی نیز در قالب تبصره 18 و مصوبات کارگروه رفع موانع تس��هیلات 

حمایتی پرداخت خواهد شد.
 مدیرکل صمت گیلان مهمترین ویژگی و ش��اخصه این طرح را احیاء 
یک واحد صنعتی تعطیل دانست و اضافه کرد: این طرح در واقع در مکان 
واحد صنعتی تاس��یس شده است که بیش از 10 سال به علت مشکلات 
داخلی مدیران آن واحد تعطیل بوده و با ورود سرمایه گذاری جدید و راه 

اندازی آن زمینه اشتغال بیش از 120 نفر فراهم شده است. 

کارخانه تولید سرم و چسب طبی در گیلان راه اندازی می شود

موفقیت های کلان دولت باید بر سر سفره مردم برسد
امام جمعه تبریز:

نایب رئی�س کمیس�یون اجتماعی مجلس با اش�اره به لزوم هم 
افزای�ی ب�رای خدمت به مردم گف�ت: برای رفع مش�کلات مردم 

مناطق مرزی باید تلاش بیش تری بشود.
ب��ه گزارش ایرنا، عباس گودرزی بروجردی در نشس��ت س��فر نظارتی 
کمیسیون اجتماعی مجلس به شهرستان های کلیبر، خداآفرین و هوراند 
با تأکید بر تس��ریع در رفع مش��کلات مردم این شهرستان ها گفت: حالا 
که جنگ روایت ها در جریان اس��ت، پوشش ش��بکه های تلویزیونی باید 
پیگیری ش��ود. بسیاری از مس��ائل قابلیت حل شدن دارند و باید در این 

مسیر تلاش کنیم.
وی با تأکید بر لزوم قدرشناسی و قدردانی مسئولین از این مردم ادامه 
داد: حقیقت��اً این مردم شایس��ته  خدمتند؛ به فرموده مقام معظم رهبری 
دست گشاده ای اگر نداریم، روی گشاده داشته باشیم؛ باید به سراغ مردم 

برویم و جامعه ی هدف خودمان را بشناسیم و تکریمشان کنیم.
گودرزی گفت: باید با اتکاء به نقاط قوت با تهدیدها مواجه ش��ویم. فقر 
و تهیدس��تی در عین توان دس��تی داریم؛به عنوان نمایندگان ملت به جد 

پیگیر مشکلات این مردم خواهیم بود.
نایب رئی��س کمیس��یون اجتماع��ی مجلس با اش��اره به آث��ار مثبت و 
تأثیرگذاری این س��فرهای اس��تانی گفت: از آثار این س��فرهای نظارتی 
این اس��ت که اعضای کمیس��یون به فهم مشترکی از مسائل، مشکلات و 
ظرفیت های مناطق مختلف دس��ت پیدا می کنند و مثلًا اگر هفته ی بعد 

در کمیسیون اجتماعی صحبت از کلیبر، خداآفرین و هوراند شد، همه ی 
ما می دانیم درباره ی کجا و چه مسائلی صحبت می شود.

نماینده ی شهرستان های کلیبر، خداآفرین و هوراند در مجلس شورای 
اس��لامی نیز با بیان این که از مصوبات جبران خس��ارت سیل ۱۷ مرداد 
۱۴۰۰ تاکنون فقط وزارت راه و شهرس��ازی ب��ه تعهداتش عمل کرده و 
جهاد کش��اورزی و ستاد مدیریت بحران، اقدامی انجام نداده اند، انتقادات 

و گلایه های مردم را به جا دانست.
حسین حاتمی افزود: مشکل دیگری که داریم این است که یک شرط 
مش��روطی در کشور راه افتاده که مثلًا وزارت بهداشت در برابر مطالبه ی 
شبانه روزی ش��دن درمانگاه مرکز بخش می گوید تا تعداد جمعیت مرکز 
بخش به ۱۰ هزار نفر نرسد، درمانگاه را شبانه روزی نمی کنیم. درحالی که 
در نب��ود کم ترین امکانات و خدمات س��لامت نمی توان انتظار ماندگاری 
و پایایی جمعیت را داش��ت و قطعاً مهاجرت با ش��تاب بیش تری انجام و 
ش��هرها و روستاها خالی از سکنه خواهند ش��د. باید برای این رویکردها 

چاره ای اندیشید. این نوع نگاه در حوزه ی سلامت صحیح نیست.

نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس:

رفع مشکلات مردم مناطق مرزی مستلزم تلاش بیشتر است


